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Nieuwsbrief  
 

Rhenen – Elst – Achterberg 
 
 

Uit de PvdA afdeling 
Rhenen – Elst - Achterberg 

 

 

1 mei Dag van de Arbeid 
Traditioneel wordt er nog steeds aandacht be-
steed aan 1 mei de Dag van de Arbeid. De partij 
“gedenkt” dan o.a. de invoering van de 8- urige 
werkdag en de 5-daagse werkweek.  
Onze afdeling geeft ieder jaar onze 65+ leden 
een rode roos. Dit jaar waren dat 24 leden. Ook 
hebben wij ieder jaar één of meer jubilarissen 
die 25, 50 of 65 jaar lid van de partij zijn.  
Eef Brouwer heeft de speld voor zijn 25-jarig lid-
maatschap ontvangen. Landelijk waren er 536 
leden 25 jaar lid, 215 leden 50 jaar en 99 leden 
65 jaar lid. 

 
Congres 2013 

Op het congres van de PvdA in Leeuwarden heeft de 

afdeling Rhenen de motie tegen de strafbaar-
stelling van illegalen gesteund. Dit wetsvoorstel 
druist zo in tegen alles waar de Sociaal Demo-
cratie voor staat dat vrijwel het hele congres de 
motie steunde. De motie vraagt de Tweede 
Kamerfractie  het voorstel van tafel te krijgen 
dan wel tegen te stemmen.  
 

Ook het partijbestuur en Samsom zijn tegen 
strafbaarstelling, maar het zit in het regeerak-
koord en dat wil Samsom op dit punt niet open-
breken.    
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Er is namelijk veel voor teruggekregen:  

 het kinderpardon,  

 hulp aan illegalen is niet langer 
strafbaar,  

 een humanere vreemdelingendetentie, 

 geen illegalen quotum bij de politie.   
 

Het congres ziet dit wetsvoorstel als onmense-
lijk, de Sociaal Democratie onwaardig en dient 
slechts het pesten van nieuwkomers en is sym-
boolpolitiek vanuit de VVD. Bovendien heeft dit 
voorstel ernstige gevolgen voor toegang van 
kinderen tot onderwijs, medische zorg, uitbui-
ting op de arbeidsmarkt. Alleen het simpele feit 
dat je ergens bent mag nooit leiden tot straf-
baarstelling en criminalisering.                      
 

Sander Terphuis, initiatiefnemer van de petitie 
en indiener van de motie op het congres, kreeg 
een staande ovatie voor zijn initiatief en de on-
derbouwing ervan. 
 

Op 12 mei zal in een extra Ledenraad de partij-
leiding met de leden in gesprek gaan over de 
afweging van de Tweede Kamerfractie. 
 

 

 
 
In zijn slotspeech gaf Samsom wederom een 
toelichting op de binnengehaalde en zonder-
meer belangrijke verbeteringen in de vreem-
delingenwet maar hield vol dat ze gekoppeld 
zijn en dat hij zijn woord heeft gegeven bij de 
formatie op dit punt en dat hij dat houdt. 
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Het leverde verontwaardigde reacties op en het 
slotapplaus aan het eind van zijn speech was 
zeer mager. 

 

Het lijkt erop dat hij met deze “belofte is belofte 
houding” een probleem heeft. Een congres wat 
heel bewust en weloverwogen bijna unaniem 
tegen is, een politiek leider die eigenlijk ook te-
gen is, die weet dat de strafbaarstelling hele-
maal niets oplevert aan mogelijkheden die er nu 
ook al niet zijn, die weet dat de enige reden is: 
pesten van nieuwkomers en symboolpolitiek 
naar de eigen achterban. Toen de VVD achter-
ban moeite had met de ziektekostenpremie 
heeft de PvdA ook aanpassing van de afspraak 
geaccepteerd. 
Staatssecretaris Teeven is niet naar huis ge-
stuurd en daar was heus alle reden toe, er ging-
en er om minder weg, Co Verdaas bijvoorbeeld. 
Kortom , de race lijkt nog niet gelopen.  
  

Verder kwam een belangrijkste stuk “de Van 
Waarde resolutie” aan de orde die vernieuwing 
binnen de partij en in het land moet bevorde-
ren. Hiermee is onze ideologie weer eens goed 
verwoord. De resolutie werd met kleine aanpas-
singen door het congres omarmd. 
 

Nieuwe website en Facebook 
Alle afdelingen van de PvdA hebben een nieuwe 
website gekregen. De site is overzichtelijker ge-
worden en veel gemakkelijker te vullen. Op de 
voorpagina staat een aantal vaste rubrieken:  

 “hier staan wij voor”,  

 onze standpunten,  

 de agenda,  

 “blijf op de hoogte”,  

 “nu op pvda.nl”  

 nieuws. 
Belangrijk onderdeel is het nieuws. Dit deel is 
een blog geworden waar iedereen een bericht 

kan zetten en waarop ook weer gereageerd kan 
worden. De redactie beheert deze blog 
berichten. De redactie is de enige die berichten 
kan plaatsen. Dit is zo geregeld vanwege de 
aansprakelijkheid van onze afdeling voor alles 
wat op de site staat.  
 

Ook hebben wij een nieuw mailadres gekregen 
rhenen@pvda.nl  
 

Als u een bericht wilt plaatsen is een mailtje 
naar dit adres voldoende. In principe wordt al-
les ongewijzigd geplaatst, tenzij een bericht in 
strijd is met de PvdA websitegedragscode  
(geen beledigingen, net taalgebruik, geen 
plagiaat e.d.).  
Een reactie plaatsen kan direct op de site. De 
reactie gaat eerst naar de redactie en die 
plaatst  in principe ongewijzigd, tenzij een 
reactie in strijd is met de gedragscode. 
Op de voorpagina is ook de mogelijkheid onze 
afdeling op onze eigen Facebook pagina te 
volgen (Facebook symbool)  bij “blijf op de 
hoogte”, evenals een RSS feed aan te maken. 
De nieuwsbrief gaat binnenkort ook via de 
website, waarbij ook niet leden zich hierop 
kunnen abonneren. 
 

Het bestuur roept iedereen op die iets te mel-
den heeft over Rhenen of de PvdA Rhenen ge-
bruik te maken van de mogelijkheden van de 
website. 
 

Gemeenteraadsverkiezingen 2014 
Joyce Groothuijzen coördineert de campagne-
activiteiten, waaronder de “straatactiviteiten” 
en de ledenwerfcampagne. De website en Face-
book zullen ook actief worden ingezet. Via deze 
media is het heel gemakkelijk om onze stand-
punten, activiteiten e.d. te verspreiden. 
Iedereen kan daarbij dus helpen, door berich-
ten door te sturen en op Facebook te “liken” en 
daarna weer door te sturen. 
 

De programmacommissie en de kandidaten-
commissie zijn druk bezig om straks met een 
goed Rhenens plan en een voortreffelijke kan-
didatenlijst de verkiezingen in te gaan. 
In september zal er een ledenraadpleging ko-
men over het concept verkiezingsprogramma. 
In november worden het programma en de 
kandidatenlijst door de leden vastgesteld.  

mailto:rhenen@pvda.nl
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Raadsvergadering 
26 april 2013 

 

De vergadering was kort, wij vestigden weer een 
nieuw record! 
 

De PC fractie had vragen over een kapvergun-
ning voor een viertal grote bomen in Binnenstad 
Oost. De verantwoordelijke wethouder van den 
Berg  antwoordde dat de bomen  niet ziek wa-
ren maar een “beperkte groei”vertoonden. Het 
ging om twee eiken en twee andere bomen. Een 
zelfde soort zal worden herbeplant. 
 

De aanleg van een glasvezelkabel op Remmer-
den stond eveneens op de agenda.  
De gemeente draagt in “voorbereiding en 
toezicht” 19.000 euro bij. Een motie van de PC- 
fractie om verdere uitbreiding van het glasvezel-
net te initiëren haalde het niet. De raad vond de 
kans op een hogere financiële bijdrage van de 
gemeente daarvoor te groot. Wanneer de markt 
deze voorziening wil, zal de markt daar ook voor 
moeten zorgen. 
 

Thema avonden 
 

Jachthaven.. 
De CDA fractie had bij de behandeling van het 
museumkwartier vorig jaar in de raad een initia-
tief aangekondigd met betrekking tot de aanleg 
van een jachthaven in Rhenen. 
Op deze thema avond presenteerde de CDA 
fractie een drietal opties. Keurig uitgewerkt 
door een stagaire die enthousiast zijn voorstel-
len presenteerde. 
 

De eerste suggestie betrof de aanleg van een 
kunstmatig eiland in de Rijn ter hoogte van het 
viaduct. De zo ontstane nevengeul zou een 
aanlegmogelijkheid in lengterichting langs de 
oever mogelijk maken.   
Het is de vraag of Rijkswaterstaat deze ingreep 
zal goedkeuren, immers er ontstaat een obsta-
kel in de rivier, en die worden nu juist weggeno-
men in het kader van “ruimte voor de rivier”. 
 

Het tweede idee behelsde de ontwikkeling van 
een recreatiegebied aan de overkant (gemeente 
Buren!) waarbij ingrepen in het landsschap de 
lelijke industrieontwikkeling aan die kant zou-
den verzachten en er gebruik gemaakt zou wor-
den van de nog aanwezige bomkraters als ver-
wijzing naar de tweede wereld oorlog. 
Het derde plan voorziet in een aanleg van een 
haven ter hoogte van het Schuilenburg terrein. 

De aldaar te bouwen woningen zouden rivier-
gericht moeten komen te staan. Een terras en 
aanverwante voorzieningen zouden zo een aan-
trekkelijke plek moeten doen ontstaan voor wa-
tersportliefhebbers en terrasminnaars. 
 

Alle drie de plannen waren origineel en het valt 
het CDA te prijzen dat ze na 20 jaar de jachtha-
venplannen weer uit het stof heeft gehaald. 
Een financiële doorrekening zat er echter niet 
bij. Destijds zei het CDA dat de jachthaven in 
plaats van het museumkwartier zou moeten 
komen. Dat plan is echter door de raad aange-
nomen. 
 

Alternatief plan voor het museumkwartier 
Bij de behandeling van de plannen voor het mu-
seumkwartier is destijds afgesproken dat er een 
klankbordgroep zou komen van bewoners uit 
de benedenstad. Onder de inwoners van de 
benedenstad waren vooral veel bezwaren tegen  
het horecagedeelte van de plannen. 
 
De portefeuillehouder heeft meerdere 
gesprekken met deze klankbordgroep gevoerd. 
Echt nader tot elkaar is men niet gekomen. 
Hoewel kleinschalige horeca bespreekbaar 
blijkt. 
 

 
De klankbordgroep kwam op de thema avond 
met een gelikte presentatie van een alternatief: 
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 het museum onderbrengen op de 
tweede verdieping van het oude raad-
huis 

 de ruimte van het huidige museum 
verkopen als toekomstig winkelpand, 

 op de plek van het rode kruisgebouw 
zou een stadsvilla kunnen komen en 

 in de kelder van het oude raadhuis een 
restaurant met een terras op de plek 
van de huidige binnentuin.  

In dit alternatieve voorstel blijft het oude 
raadhuis trouwlocatie.  
Het sluiten van de gevelwand langs de Rijnstraat 
en de herbouw van de Waag komen hierin te 
vervallen. 
 

Volgens de berekeningen van de klankbord-
groep komt hun plan financieel veel beter uit. 
Verder hielden zij een pleidooi voor het toe-
gankelijk houden voor de burgers van het oude 
raadhuis. 
 

Een best interessant alternatief, hoewel steden-
bouwkundig minder spannend als het plan van 
de gemeente en de bereikbaarheid van het 
museum, op een verdieping, laat te wensen 
over. Pluspunt is dat horeca in het oude raad-
huis bespreekbaar is. 
 

Werkgroep Sociaal Domein. 
Sinds vorig jaar functioneert de Werkgroep So-
ciaal Domein uit de raad. Deze werkgroep volgt 
de ontwikkelingen ten aanzien van de drie de-
centralisaties in het sociaal domein: Jeugdzorg, 
Participatiewet en ABWZ. 
 

De werkgroep heeft met verschillende mensen 
en organisaties op het gebied van jeugd van 
gedachten gewisseld over jeugdzorg. De werk-
groep volgt nauwgezet de landelijke ontwikke-
lingen bijvoorbeeld met betrekking tot het 
zorgakkoord en de gevolgen daarvan voor de 
langdurige huishoudelijke zorg. De afgelopen 
week heeft de werkgroep een werkbezoek 
gebracht aan de Sociale werkvoorziening  IW4  
in Veenendaal. Wij hebben daar uitvoerig met 
de directeur gepraat over de gevolgen van de 
Participatiewet. 
 

Op deze en andere manieren probeert de raad 
grip te krijgen op alle voor de gemeente zo in-
grijpende veranderingen als gevolg van de 
decentralisaties. 
 
 
 

Wie doet wat? 
 

Fractie 
Ineke Holierook (vz)  
Engweg13, 3921 DN Elst,  
tel. 0318-472885 
e-mail holierook@planet.nl 
 

Eef Brouwer 
Franseweg 100, 3921 DK, Elst 
tel. 0318-470464  
e-mail eef.brouwer.pvda@hotmail.com 
 

Fractievolgers 
Aart Schoenmaker 
Bovenweg 49, 3911 SG Rhenen 
tel. 06-51195524 
e-mail aart.schoenmaker@wxs.nl 
 

Mark de Bode 
Ericalaan 27, 3911 XM Rhenen 
tel. 0317-616542 
e-mail markdebode@gmail.coml 
 

Fractieondersteuner 
Han Lörzing 
Grebbeweg 62, 3911 AX, Rhenen,  
tel. 0317-616400  
e-mail han@lorzing.nl 
 

Afdelingsbestuur 
Voorzitter:  
Aart Schoenmaker 
Bovenweg 49, 3911 SG Rhenen,  
tel. 06-51195524 
e-mail aart.schoenmaker@wxs.nl 
 

Secretaris/webmaster:  
Jaap van der Heiden 
Woudweg 47, 3921 CP Elst,  
tel. 0318-471769; 06-45367689  
e-mail rhenen@pvda.nl 
 

Penningmeester: 
Mark de Bode 
Ericalaan 27, 3911 XM Rhenen 
tel. 0317-616542 
e mail  MarkdeBode@casema.nl 
 

Leden: 
Joyce Groothuijzen, campagnecoördinator 
Donderberg 41, 3911 JX Rhenen 
e mail joycegroothuijzen@gmail.com  
 

Marijke Guichelaar 
Molenberg 39, 3911 PR Rhenen, 
tel. 0317- 615465 
e mail m.guichelaar@ziggo.nl 
 

Afgevaardigden 
Klaas Hitman (congres) 
Aart Schoenmaker (gewest) 
 

PvdA correspondentie/contactadres  
Woudweg 47, 3921 CP Elst Utr 

rhenen@pvda.nl 
http://www.rhenen.pvda.nl 
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